
Mötesprotokoll 2024.02
240123 via Teams

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
LS Liselott Schönström Sekr
LN Lennart Nielsen kassör
JP Jenny Pålsson
TO Tomas Olsson
GR Gabriel Rasmussen adjungerad

Ej närvarande: CM Carina Månsson adjungerad
ER Emma Rudnert
PP Patrik Persson vice ordf

Valberedningen hade meddelat att de ville vara med på detta styrelsemöte. Eva Pålsson och Anders Larsson
var med. Ulrika Rydh Ladubo meddelade akut förhinder.

Valberedningen ställde frågan; Hur har samarbetet i styrelsen fungerat under året? MM sa att JP och LS har
dragit ett stort lass under året. Måste bli ändring på detta. JP sa att det hade varit för lite
arbetsdagar/kvällar. Mycket som inte hinns med på ett styrelsemöte /månad. Teams möte är bra, men man
måste träffas fysiskt också. Viktigt att nya styrelsen har ett fysiskt möte efter årsmötet, där alla kan
presentera sig och man fördelar rollerna i styrelsen.

Valberedningen sa att det är svårt att få nominerade till styrelsen och revisor uppdraget.

Valberedningens roll framöver behöver bli tydligare.

Eva o Anders som är SGA i dragracing, undrade varför de inte hade blivit inbjudna till bilsportkonferensen i
Sollentuna i okt 2023.MM hade inget direkt svar, utan hänvisade till att inbjudan i de flesta sportgrenarna
hade kommit från utskotten. Styrelsen fick en inbjudan och det kan ha stått där om inbjudan till de olika
sportgrenarna. Styrelsen lovade att skärpa sig till nästa år.

§§ 15 Mötet öppnas

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 16 Föregående protokoll

Protokoll 2024.01 godkändes.

§§ 17 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.
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§§ 18 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Alla har betalt BKS och Jenny kontaktar hotellet och ber dem att skicka fakturan till Södras
infoadress. Ungdomsgruppens budget godkändes 240113.Pernilla Karlssons reseräkning betalas av SBF.

§§ 19 Styrelsens planering

MM tillsammans med CM skriver ihop en skrivelse som vi kan skicka till Christianstad Racing Club, angående
några medlemmars uppförande på BKS i år och förra året.

§§ 20 Styrelsens rapportering.

Sebastian Steiner kommer att vara Webmaster för hemsidan när det gäller rally. JP lägger ut på Facebook att
det behövs Webmaster till hemsidan. Mejl från TMK om de får ha med en extra, förutom de som har
fullmakt, till årsmötet. MM kollar med Rf. MM har skickat mejl till alla SGA angående A-licens. De ska kolla
upp meriter innan den skickas till styrelsen för godkännande. LS förslag angående nomineringar (se
protokoll 2024.01) godkändes. LS skriver ihop en insruktion som kan läggas på Driven. Nomineringsgruppen
måste meddelas i god tid innan nomineringarna börjar.

§ 21 Årsmöte 24/2–24

LS skickat ut inbjudan till årsmötet 230115, såg ett fel och skickade ut ny inbjudan 240116. LS skickat
inbjudan till Peggy 240118. Roger Engström ska också bjudas in, LS fixar detta. LS har kollat med Claes om
det är mer än Lennart Nilssons hederspris som ska delas ut på årsmötet. Claes hade inte hört om något
annat.
Beslut om att inte ändra distriktsavgifterna 2025. Alla inkomna propositioner och motioner gicks
igenom.MM och TO skriver motiveringar till styrelsens förslag. Skickar till LS, som skriver in dem i
årsmöteshandlingarna. Mats Olsson (distriktstekniker folkrace), Tony Persson (webmaster hemsidan) och
Lars Mårtensson (utbildare rally) kommer att avtackas på årsmötet. LS skickar en inbjudan till dem.

§§ 22 SBF info

240116, SM-rally svenskbilsporttv.se

§§ 23 Sportgren/SGA

Rally: det är en utbildning på Uråsa utanför Växjö den 9 mars. Leif Samuelsson som är utbildare i Småland
håller kursen. Om det finns behov av fler utbildningar för licens så ordnar SGA det i Södra men inför
säsongen så meddelar SGA att det är kursen den 9:e mars som gäller. TO meddelar SGA RB att det är ok att
beställa en extra pikétröja och en jacka (han har inte fått någon).

§§ 24 Utbildning

Inget att rapportera
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§§ 25 Inkommen post

Rf SISU Blekinge påminnelse om att söka SDF-stöd. Rf SISU Skåne årsmöte. Statistik från ungdomsgruppen
om antalet ungdomar som varit med på deras olika arrangemang 2020–2023.Bifogas som bilaga.

§§ 26 Ärendebank

Inget att rapportera.

§§ 27 Övrigt

JP har skickat ut en enkät ang BKS 2024 till de som var anmälda via Idrottonline. Några svar har kommit in.
Går igenom detta vid nästa styrelsemöte.

§§ 28 Nästa möte

12/2–24 via Teams.

§§ 29 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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Bilaga: Statistik ungdomsgruppen

Sida 4 av 6



Sida 5 av 6



Sida 6 av 6


